



Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 16. juni, 2016

- Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Ref.: Referat fra sidste møde mangler, så godkendelse udsættes til næste møde. EE undersøger hvor det manglende referat er landet.

- Økonomi/regnskab (VR og Jack)

Ref.: Der kommer uden for oprindeligt budget indtægter i forbindelse med svømmeskole – hvilket flytter det samlede regnskab for året i positiv retning.

- Budget 2016/2017 (VR og Jack)

Ref.: Vibeke gennemgår budget pkt. for pkt. inkl. underlæggende budgetter, der danner grundlag for hovedbudget. Enkelte justeringer bliver foretaget under gennemgangen - nyt budget vil blive præsenteret på næste møde.

K-udvalg

- DMJ og DM senior i Herning

Ref.: Alt på skinner

- Afslutningsarrangement for sæson 2015/2016

Ref.: Lars og Bomholt har styr på arrangementet – arrangement starter kl. 9.15

- Trænersituation for næste sæson

Ref.;

K1/Misja Klavstig, Joline Höstmann

K2/ Joline Höstmann, Kenn Gottschalck

Development/ Kasper Nielsen,

K3/ Ømer Faruk Benli, John Mogensen, Peter Færch, Josefine Grønning,

Talent/ Christian Nielsen, Mads Hvilsom, Ingrid Sørensen

Sprint/ Josep Quinlan

- Sprinthold

Ref.: Er opstartet og det er eftertragtet – der ses flere ”gamle” svømmere i vandet og det må siges være en stor succes. Sprinthold træner pt tirsdag, torsdag og fredag - næste sæson mangler der fortsat vand til et pas. Der er enighed om at der på bedste vis skabes plads, således at alle parter tilgodeses.

- U-udvalg – Jeanne

Ref.: Elene er fortsat sygemeldt og vi ved pt. ikke hvor meget hun kan arbejde i den kommende periode

- Status personale

Ref.: Trine Gudnitz er indsat som leder af skolesvøm og rekruttering af svømmeleder og trænere pågår i den kommende periode. Stillingsopslag er ude på nettet.

- Skolesvøm

Ref.; Klubben klarer ydelserne til UG – der er evalueringsmøde næstkomne tirsdag.

- DM – Årgang Helsingør

Ref.: Status – stævnet er ved at drukne i succes i forhold til tilmeldinger – ud over det er der styr på projektet

- Klubbøj - (Jack og Bomholdt)

Ref.: Tilbud fra potentielle leverandører er på vej ind og vil blive præsenteret på næste bestyrelsesmøde

- Klubhusudvalg

Ref.: Udskiftning af låse er stadig i forløb – Steffen afventer pt. udspil fra Christian Stockholm

- Kontorfaciliteter

Ref.: Steffen gennemgår en plan for ændringer af indretning på kontoret, hvilket giver de ekstra arbejdspladser der skal bruges i forbindelse med mere personale som følge af skolesvøm projektet. Budget til opgaven er kr. 25.000

- Sponsorudvalg (Henrik)

Ref.: Menu – leverer frugt mv. til DM

- Sponsorvæg mv. (Henrik)

Ref.: Salg af de 200 skilte på væggen er en stor opgave og det bliver besluttet at der skal findes en person, der på en provisionsordning gennemfører opgaven. Henrik laver udkast til kontrakt og finder kandidater til opgaven.

- Kommunikationsudvalg – K-afd., U-afd., hele klubben (Dorthe)

Ref.: Pressemeddelelse vedr. DM er udsendt, Magnus Vestermann og Sarah Bro kommer og skriver autografer. EM 2017 - to forslag er sendt til unionen om mascot.

- Samarbejde med DSU, Helsingør Talent og Elite, Kommunen, m.fl. (Erik)

Ref.: Intet væsentligt nyt

- Status på Strategiplan og præsentation af denne (Erik)

Ref.: Strategiplan er færdig – inden sæsonstart er der lavet en ”light” version, der bliver præsenteret på forældremøde før generalforsamling.

- Startskamler – Erik

Ref.: Projektet om udskiftning er godkendt af hallen – så ”eneste” udestående er kr. 300.000 til at gennemføre projektet. Kommunen har pt. ingen penge.

- Bestyrelsens sammensætning i næste sæson – hvem ønsker at genopstille?

Ref.: Jeanne, Steffen, Martin og Helle ønsker ikke at genopstille. Dorthe har endnu ikke besluttet sig. Alle begrundet deres beslutninger med at det er mangel på tid til de mange opgaver der er årsagen.

- Generalforsamling

Ref.: Det besluttes at der afholdes generalforsamling den 14. sep.

- Evt.

Ref.: Intet

Referent: Erik Ejdrup